
RADA Mlf'.STfI. M/I,RIC I
AI . J. P; ~5'_,,:Jsf. :ego 9 5

0 :::; -270 r.'1 1-\:\ \\1
t el.: 22 78 1 10 03
woj . Mazowieckie

PROTOKOL nr 64
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 11 kwietnia 2014 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich
zebranych Przewodniczacy Michal Jaroch (Iista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu).
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku - rozpoczecie

prac.
5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej- w tym skarg.
6. Sprawy rozne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjttcie wniosk6w w sprawie zmian w porzqdku obrad.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 4. Realizacja planu pracy Komisji Rewizyjnej w 2014 roku - rozpoczttcie
prac.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zwrocil sie do Pani Wiceburmistrz
Sylwi Matusiak z prosba 0 przygotowanie na kolejne posiedzenie komisji
zestawienia teabelarycznego dot. realizacji uchwal podjetych przez Rade Miasta
Marki w 2013 roku. Przewodniczacy Komisji poinformowal rowniez, iz dalsza
dyskusja nad niniejszym tematem bedzie kontynuowana po otrzymaniu
wspomnianych material6w.

Dyskusje zakonczono.

Pkt. 5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej- w tym skarg.

Przewodniczacy Komisj i poinformowal czlonk6w komisj i, iz 10 kwietnia 2014
roku wplynelo do kancelarii Urzedu Miasta Marki pismo Pani Anny Jusinskiej
Dyrektora SP nr 1 w Markach skierowane do Przewodniczacego Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Marki w sprawie odpowiedzi na pismo Pani Joanny
Cieslak. Pismo stanowi zalacznik nr 2.
Przewodniczacy Michal Jaroch odczytal pismo Pani Anny Jusinskiej Dyrektora
SP nr 1 w Markach z dnia 10 kwietnia 2014 roku.
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Radny Dariusz Pietrucha zwrocil sie do Przewodniczacego Komisji z prosba 0

ustalenie czy Pani Cieslak odebrala zaproszenie na kornisje badz ewentualnie
ustalenie przyczyn jej nieobecnosci.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz zaproszenie dla Pani Cieslak zostalo
wyslane jednakze nie bylo odbierane (awizowano 2 razy).

Komisja Rewizyjna zajela sie przygotowaniem projektu uchwaly w sprawie
rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoly Podstawowej Nr 1 w Markach. Projekt
uchwaly stanowi zalacznik nr 3.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski zarzadzil glosowanie w sprawie
wydania opinii do projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora
Szkoly Podstawowej Nr 1 w Markach.

Glosowanie:
za- 3
przeciw -0
wstrzymalo sie - 0
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Wiceprzewodniczacy Komisj i przypornnial, iz 19 lutego 2014 roku wplynela do
Urzedu Miasta skarga mieszkancow Marek dot. mieszkan komunalnych.
Zalacznik nr 4.
Wiceprzewodniczacy poinformowal rowniez, ze komisja rewizyjna
wystepowala do Przewodniczacego Rady Miasta w kwestii wystapienia przez
niego do kancelarii prawnej Urzedu Miasta w celu uzyskania opinii prawnej dot.
m.in. kwestii - ktory organ jest wladny rozpatrzec niniejsza sprawe,
W dalszej czesci wypowiedzi Wiceprzewodniczacy stwierdzil, iz
Przewodniczacy Rady 0 taka opinie nie wystapil do dnia dzisiejszego.

Nastepnie Wiceprzewodniczacy Komisji poinformowal 0 skardze Pani
Sylwestry Kwiatkowskiej z dnia 20 marca 2014 roku w sprawie przylacza
gazowego. Skarga stanowi zalacznik nr 5.
Wiceprzewodniczacy komisji poinformowal, iz Pani Kwiatkowska przybyla na
dyzur radnego Jacka Orycha, ktoremu przekazala obszerna dokumentacje dot.
sprawy z prosba 0 dolaczenie ich do dokumentacji sprawy.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski poinformowal, rowniez 0 skardze
Pana Olgierda Generowicza z dnia 11 lutego 2014 roku w sprawie
funkcjonowania targowiska miejskiego przy ul. Paderewskiego w Markach,
ktora odczytal na posiedzeniu komisji. Zalacznik nr 6.
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Wiceprzewodniczacy odczytal rowniez pismo wojewody Mazowieckiego z dnia
10 stycznia 2014 roku w sprawie skargi Pana Generowicza. Pismo stanowi
zalacznik nr 7.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Dariusz Pietrucha, Przewodniczacy
Komisji Michal Jaroch, radny Pawel Pniewski, Wiceburmistrz Sylwia Matusiak.

Wiceprzewodniczacy Komisji zawrocil sie do Pani Wiceburmistrz Sylwi
Matusiak z prosba 0 przygotowanie na pismie informacji jakie narzedzia posiada
miasto, aby ograniczyc handel na ulicach przylegajacych do targowiska, czy
rozwiazaniem bedzie rozszerzenie uchwaly rowniez na ulice?

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pani Wiceburmistrz z prosba 0

ustosunkowanie sie na pismie do skargi Pani Sylwestry Kwiatkowskiej.

Pkt 6. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zwrocil sie do Pani Wiceburmistrz z
prosba 0 przeslanie na skrzynke elektroniczna wykaz ulic gruntowych, ktore
beda naprawiane.

Radny Radoslaw Dec zwrocil sie z prosba do Wiceburmistrz Sylwi Matusiak z
sugestia aby destrukt skladowany byl w innym rejonie miasta niz ulice
Grunwaldzka/Okolna.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie do Pani Wiceburmistrz z prosba 0

skierowanie do Wodociagu Mareckiego pisma w sprawie nap raw ulic na
Kontrakcie II.

Przewodniczacy Komisji wyznaczyl termin kolejnego posiedzenia na dzien 23
kwietnia 2014 roku.

Pkt 7 . Zamkniycie posiedzenia.

o godzinie 1500 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji
Rewizyjnej.
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